
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 488 

 

На 14 март 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно предложение до президента на 

Република България за насрочване на частичен избор за кмет на 

кметство Голямо Градище, община Опака, област Търговище. 

  Докладва: Любомир Георгиев 

2. Проекти на решения относно промени в състава на ОИК.

  Докладват: Цветанка Георгиева и Йорданка Ганчева 

3. Проект на решение относно приемане на хронограма за 

частичните избори за кметове, насрочени на 23 юни 2024 г. 

  Докладват: Силвия Стойчева и Цветанка  

   Георгиева 

4. Проект на решение относно приемане на хронограма за 

новите избори за кметове, насрочени на 23 юни 2024 г. 

  Докладва: Силвия Стойчева  

5. Искания за изплащане на възнаграждения на общински 

избирателни комисии. 

  Докладват: Цветанка Георгиева, Красимир Ципов, 

   Силвия Стойчева, Цветозар Томов, Любомир  

   Георгиев, Димитър Димитров и Гергана Стоянова 

6. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Росица Матева,  

   Цветозар Томов, Севинч Солакова, Йорданка  
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   Ганчева, Цветанка Георгиева, Гергана Стоянова, 

   Силвия Стойчева, Красимир Ципов  

7. Проект на решение относно предложение до президента на 

Република България за насрочване на нов избор в кметство Факия, 

община Средец. 

  Докладва: Йорданка Ганчева 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Цветозар Томов, Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева. 

ОТСЪСТВА: Георги Баханов. 

 

Заседанието бе открито в 10,40. ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия, и госпожа Росица Матева – зам.-председател 

на Комисията. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги!  

Преди да започнем заседанието, предлагам с минута 

мълчание да почетем паметта на Негово Светейшество патриарха на 

България Неофит. 

Светъл да е пътят му и мир на душата му! (Едноминутно 

мълчание.) 

Колеги, десет членове сме в залата – имаме кворум. Поради 

ползване на отпуск отсъства колегата Баханов. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проект на решение относно предложение до президента на 

Република България за насрочване на частичен избор за кмет на 
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кметство Голямо Градище, община Опака, област Търговище с 

докладчик господин Георгиев. 

2. Проект на решение относно промени в състава на ОИК – 

Панагюрище, с докладчик госпожа Георгиева. 

3. Проект на решение относно приемане на хронограма за 

частичните избори за кметове, насрочени за 23 юни с докладчици 

госпожа Стойчева и госпожа Георгиева. 

4. Проект на решение относно приемане на хронограма за 

новите избори за кметове, насрочени на 23 юни с докладчици 

госпожа Стойчева и госпожа Георгиева. 

5. Искания за изплащане възнаграждение на общински 

избирателни комисии с докладчик: госпожа Георгиева. 

6. Доклади по административни преписки с докладчици 

колегите: Войнов, Матева, Солакова, Ганчева, Георгиева, Стоянова, 

Стойчева, Ципов и Елка Стоянова. 

Моля за вашите предложения по дневния ред. 

Включвам в точка пета колегите Ципов и Стойчева. 

Други? Няма. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

 

Господин Георгиев, заповядайте в точка първа: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРЕДЛОЖЕНИЕ ДО 

ПРЕЗИДЕНТА НА РЕПУБЛИКАТА ЗА НАСРОЧВАНЕ НА 

ЧАСТИЧЕН ИЗБОР ЗА КМЕТ НА КМЕТСТВО ГОЛЯМО 

ГРАДИЩЕ, ОБЩИНА ОПАКА, ОБЛАСТ ТЪРГОВИЩЕ. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Благодаря. В папката с мои 

инициали може да видите проект на решение с проектен номер 3863 
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относно предложение до президента на републиката за насрочване 

на частичен избор за кмет на кметство. 

Постъпило е писмо от ОИК – Опака, с което Общинската 

избирателна комисия уведомява Централната избирателна комисия, 

че със свое решение на основание чл. 42, ал. 1, т. 13 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация е констатирала 

предсрочното прекратяване пълномощията на кмета на кметство 

Голямо Градище, община Опака, област Търговище. 

Във връзка с приложените документи и предвид изложеното 

в текста предлагам Централната избирателна комисия да предложи 

на президента на републиката да насрочи частични избори за кмет 

на кметство Голямо Градище, община Опака, област Търговище. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 3016-МИ/14.03.2024 г. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Предлагам да гласуваме и проект на 

писмо до президента на републиката с проектен номер 9186 в 

папката с мои инициали. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

 

Госпожо Георгиева, заповядайте в точка втора: 
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ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРОМЕНИ В 

СЪСТАВА НА ОИК – ПАНАГЮРИЩЕ. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, в Централната 

избирателна комисия е постъпило предложение с вх. № МИ-10-

21/14.03.2024 г. от Тошко Йорданов, упълномощен представител на 

ПП ИМА ТАКЪВ НАРОД, за промяна в Общинска избирателна 

комисия – Панагюрище. 

Предлага се на мястото на Преслава Събкова Мехтерова – 

председател на ОИК, да бъде назначена Цветана Ангелова 

Чопаринова. 

Към предложението са приложени: заявление от Преслава 

Мехтерова за освобождаването ѝ като председател на ОИК – 

Панагюрище; декларация съгласно Изборния кодекс и копие от 

дипломата за завършено висше образование на Цветана Чопаринова, 

а пълномощното на Тошко Йорданов е в преписката по назначаване 

на ОИК. 

Предвид изложеното и на база правните основания предлагам 

на Централната избирателна комисия да 

„РЕШИ: 

Освобождава като председател на ОИК – Панагюрище, 

област Пазарджик, Преслава Събкова Мехтерова и анулира 

издаденото ѝ удостоверение. 

Назначава за председател на ОИК – Панагюрище, Цветана 

Ангелова Чопаринова.  

На назначения председател на ОИК да се издаде 

удостоверение.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, 
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Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 3017-МИ/14.03.2024 г. 

 

Продължаваме с трета точка от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРИЕМАНЕ НА 

ХРОНОГРАМА ЗА ЧАСТИЧНИТЕ И НОВИТЕ ИЗБОРИ ЗА 

КМЕТОВЕ, НАСРОЧЕНИ НА 23 ЮНИ 2024 г. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, предлагам да обсъдим и 

двата проекта на хронограма едновременно, а след това гласуването 

може да бъде поотделно, тъй като хронограмата за частичните 

избори за кметове, насрочени за 23 юни, беше обсъдена детайлно на 

работна група. Нанесени са всички необходими корекции, които 

бяха направени при обсъждането. Не смятам за необходимо 

детайлно да изчитам действията и сроковете по хронограмата. 

Ако все пак сте забелязали нещо, което е пропуснато, или 

трябва да бъде коригирано? 

Същото се отнася и за хронограмата за новите избори за 

кметове, насрочени за 23 юни. И там са нанесени съответните 

корекции, които бяха предложени при обсъждането на проекта на 

хронограмата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания, или предложения по проектите на решенията за двете 

хронограми. Както каза колегата Стойчева, разглеждахме ги 

подробно в работна група, синхронизирани са текстовете. 

Предлагам ви да гласуваме поотделно двата проекта на 

решение. 

Подлагам на гласуване проекта на решение относно приемане 

на хронограма за частичните избори за кметове, насрочени за 23 юни 

2024 г. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 3018-МИ/14.03.2024 г. 

Подлагам на гласуване проекта на решение относно приемане 

на хронограмата за новите избори за кметове, насрочени за 23 юни 

2024 г. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 3019-МИ/14.03.2024 г. 

 

Продължаваме с точка пета от дневния ред: 

ИСКАНИЯ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА 

ОБЩИНСКИ ИЗБИРАТЕЛНИ КОМИСИИ. 

Госпожо Георгиева, заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, с вх. № МИ-27-

108/07.03.2024 г. сме получили от ОИК – Банско, искане за 

изплащане на възнаграждения за проведено едно заседание и дадени 

четири дежурства през месец февруари тази година. Всичките те са 

свързани с дейности по отношение на водено във Върховен 

административен съд дело № 1503 по описа на 2024 г. 

Към преписката са приложени всички изискуеми документи. 

Налични са счетоводна справка и контролен лист за поемане на 

задължението. Разходът е в размер на 1403,15 лв. 

Предлагам ви да го одобрим за ОИК – Банско. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви с вх. № МИ-27-

92/28.02.2024 г. искане за изплащане на възнаграждение от ОИК – 

Златоград, за проведено заседание на 23 февруари във връзка с 

предсрочно прекратяване пълномощията на общински съветник. 

 Искането е съпроводено със счетоводна справка и контролен 

лист за извършване на предварителен контрол за изплащане на 

сумата от 651,70 лв. ведно с осигурителните вноски. 

Моля да одобрим така направеното искане за изплащане на 

възнаграждение на ОИК – Златоград. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. По предложението на господин Ципов има ли 

изказвания, колеги? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Господин Томов, заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, моят доклад е 

свързан с току-що изнесения доклад от колегата Красимир Ципов, 

защото става дума също за искане за изплащане на възнаграждение 

за проведено заседание на ОИК – Златоград, като причината за това 

заседание, проведено на 27 февруари, е допусната, очевидно, 

техническа грешка в изписване на името на Светлозар Веселинов 

Пехливанов, кандидат на ПП ГЕРБ при обявяване на 
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разпределението на заявените предпочитания и преференции за 

отделните кандидати по кандидатски листи, и са се събрали отново, 

за да поправят тази техническа грешка, допусната не в Решение № 

123,  с което въпросният господин е избран, а в Решение № 104, с 

което са обявени резултатите от изборите на 29 октомври. 

За мен остава не съвсем ясно защо колегите от Общинската 

избирателна комисия не са взели решение за поправка на тази 

техническа грешка на Решение № 123, но това е положението. 

Касае се за една и съща техническа грешка, като четири дни 

по-късно се събират за заседанието. Това е ситуацията. Те са 

установили грешка в Решение № 104, която са пренесли в Решение 

№ 123, така че става дума за една и съща грешка, която са допуснали 

в две решения на комисията и са я поправили с новото решение. 

Във връзка с това искане е изготвена счетоводна справка и 

контролен лист. Общата сума е на стойност 585,20 лв. заедно с 

осигурителните вноски и тя е за заплащане възнаграждението на 

присъствалите на заседанието осем членове на Общинската 

избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, докладвам ви също така искане 

за изплащане на възнаграждение, изпратено от ОИК – Струмяни, с 

вх. № МИ-27-83. Искането е за възнаграждение във връзка с 

проведени поредица от дежурства за периода от 7 декември 2023 г. 

до 20 февруари 2024 г. Описани са дейностите, свързани с 

необходимостта да се направят тези дежурства, свързани главно със 

съдебен процес. Изготвяне на касационна жалба, процесуално 
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представителство, отговори на писмо от РУ на МВР – Сандански и 

така нататък. 

В тази връзка се иска сумата от 804,65 лв. за проведените 

дежурства. Изготвена е счетоводна справка и контролен лист. 

Във връзка с това предлагам да изплатим исканата сума. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Процедура по гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № МИ-27-

110/11.03.203 г. е постъпило искане за изплащане на възнаграждение 

на членовете на Общинска избирателна комисия – Панагюрище, за 

проведено заседание на 27 февруари и за дадени две дежурства – на 

4-и и 7 март тази година. 

Приложени са необходимите документи, включително  

контролен лист и счетоводна справка. Стойността на исканите 

възнаграждения е в размер на 811,30 лв. заедно с осигурителните 

вноски. 

Предлагам да одобрим изплащането им. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по предложението? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 
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СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: С вх. № 27-78/21.02.2024 г. е 

постъпило искане за изплащане на възнаграждение за едно 

заседание от ОИК – Лозница. Заседанието е проведено на 

14 февруари 2024 г. 

Приложени са контролен лист и счетоводна справка, като 

стойността на дължимото възнаграждение ведно с осигурителните 

вноски е 638,40 лв. 

Моля с протоколно решение да одобрим изплащането. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Процедура по гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

 

Продължаваме с шеста точка от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Колеги, постъпило е становище 

от IT експертите към ЦИК с вх. № ЕП-00-3/12.03.2024 г. относно 

необходимия софтуер за изборите за гласуване за членове на 

Европейски парламент от Република България на 9 юни. Докладвам 

становището за запознаване и за обсъждане, и съобразяване при 

обсъждането на обществената поръчка. 

Докладвам още един документ, постъпил от IT експерта    Г. 

Б.                  с вх. № ЕП-23-4. Това е проект на техническа 

спецификация по обособена позиция № 1, част от документацията 

по обществената поръчка – също за запознаване и за обсъждане при 

приемане на обществената поръчка. 

Докладвам ви четири приемо-предавателни протокола с вх. 

№№ МИ-00-32; ЧМИ-00-4; ЧМИ-00-5 и ЧМ-00-6. С тях Централната 
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избирателна комисия е предала на „Информационно обслужване“ 

АД пет броя устройства за видеонаблюдение, използвани на новите 

и частични избори на 10 март съгласно наше протоколно решение от 

предходното заседание – докладвам за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Матева, 

заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо 

с вх. № ЕП-20-1-1/14.03.2024 г. от германската телеграфна агенция 

ДПА, на която изпратихме отговори. С това писмо ни благодарят за 

изпратените отговори и заради политиката на тяхната компания 

казват, че не могат да достъпват данни във формат doх. или Excel, 

така че биха искали да им се изпратят в PDF формат. 

Докладвам ви писмо с вх. № МИ-15-253/12.03.2024 г. от ОИК 

– Омуртаг. С това писмо Общинската избирателна комисия ни 

информира, че следва да изпълни Решение № 172 от 24 ноември на 

Административен съд – Търговище, което е потвърдено с Решение 

№ 2745 от 7 март на Върховен административен съд, с което съдът 

задължава членовете на секционните избирателни комисии заедно с 

Общинската избирателна комисия да извършат ново преброяване по 

отношение на данните за действителните гласове за всички 

кандидати по партии и коалиции от две секционни избирателни 

комисии – № 37 и № 12.  

Информират ни, че с оглед изпълнение на съдебните решения 

ОИК – Омуртаг, ще проведе заседание днес, за да се определи дата, 

на която ще бъде извършено повторното преброяване на бюлетините 

с  резултатите от изборите – за сведение. 

Колеги, докладвам ви докладна записка с вх. № ЦИК-09-

77/13.03.2024 г., с която администрацията ни информира, че вече е 

изготвен годишен отчет за постъпилите заявления по Закона за 

достъп до обществена информация през 2023 г. Отчетът е 

публикуван като приложение към докладната записка. 
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Моля да се запознаете с него и да гласуваме публикуването 

му на нашата интернет страница в изпълнение на правилата, които 

Централната избирателна комисия е одобрила. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по предложението на така подготвения отчет. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, за публикуване е последната 

трета табличка. Останалото е информация за ЦИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, връщам на доклад заявлението 

за достъп до обществена информация с вх. № ЦИК-16-

1/06.03.2024 г.  

Във връзка с поставените въпроси е подготвено становище от 

юрисконсулт Р.                      Становището е публикувано във 

вътрешната мрежа в папката с мои инициали ЦИК-09-77-1. 

Моля да се запознаете с него. Подготвен е и отговор до 

госпожата, подала заявлението за достъп до обществена 

информация. 

По първи, втори, четвърти и пети въпрос няма подавани 

такива заявление. По трети въпрос отговорът е, че имаме едно 

заявление по един случай, в който съдът частично е отхвърлил 

заявлението и частично е уважил жалбата, и по въпрос шести 

посочваме номера на делото, по което частично е уважено 

заявлението. 

Моето предложение е леко да трансформирам подготвения 

проект на отговор – по въпрос едно да бъде без да повтаряме отново 

въпросите. По въпросите, по които няма такива случаи така да 
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отговорим, а по двата въпроса, по които има, да отговорим, че има 

частично уважаване на заявлението и да посочим номера на делото. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по 

предложението на госпожа Матева имате ли изказвания? Няма. 

Подлагам на гласуване изпращането на отговор с редакцията, 

която предложи колегата Матева. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 3 (Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Севинч Солакова). 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви току-що донесено 

ми писмо от ОИК – Гълъбово, с вх. № МИ-15-261/14.03.2024 г., с 

което ОИК – Гълъбово, ни уведомява, че днес, 14 март, в ОИК е 

постъпило заявление от Е.             Г.           Е., кандидат за кмет на 

кметство Искрица, който е изразил желание да се оттегли от 

участието си в балотажа за избор на кмет на кметство, който ще бъде 

на 17 март, по лични причини. Приложено е копие от заявлението. 

Предвид създалата се ситуация ОИК – Гълъбово, моли за 

нашите указания с оглед вземане на решение за заличаване на 

кандидата. Докладвам ви го в момента за запознаване и моля да 

проведем работно обсъждане какво да отговорим на колегите от 

ОИК – Гълъбово.  

В тази връзка да направим и работно обсъждане, за да 

преценим как да информираме ОИК – Омуртаг, във връзка с 

предходния ми доклад с вх. № МИ-15-253 относно извършване на 

повторно преброяване на бюлетините съгласно указание на 

Административен съд – Търговище, и Върховен административен 

съд. Колегите от ОИК – Омуртаг, молят за съдействие за участието 

на „Информационно обслужване“ АД в този процес. 

Моля двете неща да ги обсъдим на работна група. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, прекъсвам 

заседанието за 20 минути. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия – тринадесет 

членове сме в залата. 

Продължаваме с няколко доклада в точка шеста: Доклади по 

административни преписки. 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, връщам на доклад преписка 

с вх. № ЦИК-07-23, като същата преписка, припомням, че сме 

получили и от Министерството на външните работи с вх. № ЦИК-

07-23-1/07.03.2024 г. 

Ние обсъдихме работно и предлагам да гласуваме, както е 

обсъдено, актуализираната информация съобразно изискванията на 

екип „Граждански избори – Генерална дирекция „Правосъдие и 

потребители“, към Европейската комисия, като при изпращане на 

информацията да се спазят изискванията и указанията, които 

Комисията е посочила в писмото си, както и да се спазят 

изискванията за изпращане в Track Changes и проследяване на 

информацията в този режим, както и актуализация на български и 

английски език ведно с придружително писмо, че изпращаме тази 

актуализирана информация съобразно писмото. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 
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Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, във връзка с писмото от ОИК – 

Омуртаг, за изпълнение на съдебно решение на Административен 

съд – Търговище, потвърдено с решение на Върховен 

административен съд, ви предлагам да изпратим писмо до 

изпълнителния директор на „Информационно обслужване“ АД, с 

което да го уведомим, че в изпълнение на неговите задължения по 

договори съгласно Изборния кодекс следва дружеството да 

съдейства на Общинската избирателна комисия при извършване на 

действията по повторно преброяване и установяване на резултата в 

двете секции в село Могилица и в село Беломорци, съответно 

приемането на решение на ОИК във връзка с установяването на тези 

резултати и попълването на протоколи от двете секционни 

избирателни комисии, съставянето на протокол от ОИК и 

публикуването на всичките тези данни на интернет страницата на 

Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания и други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, във връзка с писмото от ОИК – 

Гълъбово, с вх. № МИ-15-261 по повод заявлението на оттеглил се 

кандидат от участие във втория тур, ви предлагам да изпратим 

писмо до колегите от ОИК – Гълъбово, че след вземане на 

решението за заличаване на кандидата, това решение трябва да се 

оповести по подходящ начин, като да се даде указания на 

секционните избирателни комисии в образеца на бюлетината пред 

изборното помещение да бъде зачертан този кандидат с тънка линия 

и да бъде посочено, че е заличен със съответния номер на решение 
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на ОИК – Гълъбово. И въпреки това на подходящо място във и пред 

изборното помещение да бъде публикувано съобщение, че в 

изборите на втори тур за кмет на кметство Искрица може да се 

гласува само за кандидата, който е останал и с „не подкрепям 

никого“. Ако в кутията се открият бюлетини, в които е даден глас за 

заличения кандидат, те да бъдат отчетени от секционната 

избирателна комисия като недействителен глас. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания и предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – 1 (Любомир Георгиев). 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви докладна 

записка с вх. № ЦИК-09-76. Същата е относно обявена обществена 

поръчка за застраховане на движимо имущество на Централната 

избирателна комисия, с която се съобщава, че по обособена позиция: 

„Застраховане на комплекти СУЕМГ“, по която възлагането е 

предвидено по реда на чл. 20, ал. 3, т. 2 от Закона за обществените 

поръчки, в ЦАИС е постъпила оферта от едно застрахователно 

дружество и в тази връзка следва да бъде назначена комисия, която 

да разгледа и оцени офертата с оглед класиране. Съобразно графика 

на обществената поръчка декриптирането на офертата следва да се 

осъществи след 14,00 ч. на днешна дата.  

Във връзка с това предлагам да бъде назначена комисия за 

разглеждане на тези документи съгласно изразеното съгласие в 

работен порядък.  

Предложението ми е нечетен брой колеги, членове на 

Централната избирателна комисия, да влязат в състава на тази 

комисия според предвидените правила и предлагам да бъдат 
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колегите Димитър Димитров, Любомир Георгиев и аз. От 

администрацията на Централната избирателна комисия предлагам от 

звено „Правна дейност“ да бъде включена в състава на комисията 

Милена Радославова. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, аз ви 

предлагам с оглед необходимостта от нечетен брой членове 

комисията да бъде в състав по отношение на членовете на ЦИК 

съобразно предложението на колегата Стоянова, предлагам за 

председател на комисията да бъде госпожа Стоянова, а госпожа 

Радославова, главен юрисконсулт, да подпомага работата на тази 

комисия. 

Има ли други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

Господин Георгиев, заповядайте с Вашия доклад. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам писмо с вх. № ЧМИ-22-

4/14.03.2024 г. – сигнал от гражданин, във връзка с провеждащите се 

избори на територията на община Попово. 

Предлагам да го изпратим с писмо по компетентност до 

съответната общинска избирателна комисия. Проектът на писмо е в 

папката с мои инициали. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 
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Колеги, прекъсвам заседанието на Централната избирателна 

комисия. 

Ще продължим в 15,30 ч. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия със закъснение от 

първоначално обявения час заради по-дълго продължилата работа в 

работни групи. 

Имате ли предложения по дневния ред? 

Госпожо Ганчева? 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Моля да включите точка: Проект на 

решение относно предложение до президента на републиката за 

насрочване на нов избор в кметство Факия, община Средец, както и 

да ме включите в точка втора. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Предлагам ви 

проекта на решение за предложение за нов избор да е нова точка 

седма с докладчик госпожа Ганчева. 

Господин Георгиев? 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Да ме включите в изплащане на 

възнаграждения – точка пета. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Други 

предложения? Няма. 

Моля да гласуваме допълнението на дневния ред. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Продължаваме с доклади в точка шеста от дневния ред. 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 
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ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви преписката, 

която докладвах на предходно заседание, с вх. № МИ-15-

240/05.03.2024 г. с искания от ОИК – Панагюрище, до нас и до 

„Информационно обслужване“ АД. Служебно разбрах, че 

информацията ще бъде предоставена от „Информационно 

обслужване“ АД – разговаряли са колеги с ОИК, така че докладвам 

преписката за приключване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Томов, 

заповядайте в тази точка. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, предлагам да изпратим писмо 

до „Информационно обслужване“ АД – вариант на писмото е качен 

във вътрешната мрежа от днешна дата в моя папка. С това писмо във 

връзка с подготовката на изборите за членове на Европейския 

парламент да поискаме справка, която ни е необходима, за да 

определим местата, в които да се образуват избирателни секции, 

съгласно чл. 14, т. 3 от Изборния кодекс. Ще ни трябва информация 

за произведените избори за народни представители от 4 април 

2021 г. до 2 април 2023 г., както и за изборите за президент и 

вицепрезидент. Предлагам също така да поискаме данни и по т. 3 и 

по т. 5 от секционните протоколи. 

Моля да погледнете писмото, и ако нямате възражения, да го 

гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, в моя папка са качени 

протоколите от последните две заседания на Обществения съвет, 

проведени на 13 февруари и 27 февруари 2024 г. В тях са отразени 
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гласуването на ново ръководство на Обществения съвет, както и 

гласуването на предложение за включване на нова организация в 

състава на Обществения съвет. В момента ви ги докладвам за 

запознаване, за да можем на следващото заседание да вземем 

решение относно направените предложения от Обществения съвет. 

(Реплика.)  

Благодаря за напомнянето, предлагам, и това е решение, 

което може да вземем още сега, тези два протокола – № 167 и № 168 

да бъдат публикувани в секция „Обществен съвет“ на страницата на 

Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по предложението на господин Томов? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Госпожо Георгиева, заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, от кмета на община 

Белица сме получили писмо с вх. № МИ-14-7/13.03.2024 г., с което 

моли Централната избирателна комисия да му разреши отваряне на 

запечатано помещение, в което се съхраняват изборни книжа и 

материали, с цел извършване на експертиза и предаване на 

„Държавен архив“ тези, които са с изтекъл срок на съхранение, 

както и унищожаване на неценни такива. 

Предлагам ви да гласуваме писмо до кмета на общината, с 

което да го информираме, че достъпът до запечатани помещения, в 

които се съхраняват изборни книжа с цел тяхното предаване на 

отдел „Държавен архив“ и унищожаване на неценни документи, се 

осъществява по реда на Решение № 1750 от 10 март на Централната 

избирателна комисия със заповед на кмета на общината, без да е 
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необходимо изрично разрешение на Централната избирателна 

комисия. 

Текстът на писмото е в моя папка. Моля да го погледнете и 

ако нямате възражения, да го гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Определям госпожа Матева за малко да води заседанието. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева,); против – 

няма. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Следващ 

докладчик – заповядайте, колега Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, от 133 по списък от ГД 

ГРАО за Варненска област предлагам да изпратим 12 писма до 

Районна прокуратура – Варна, с данни за гласуване в нарушение на 

Изборния кодекс в изборите за общински съветници и за кметове на 

29 октомври. Общо са 13 с настоящ адрес извън страната, но реално 

за едно лице има допусната грешка, тъй като е член на секционна 

избирателна комисия. 

Дванадесетте писма са във вътрешната мрежа и предлагам да 

ги гласуваме анблок, с които да сезираме Районната прокуратура за 

извършване на проверка по наличните при нас данни, като 

прилагаме получените доказателства от ГД ГРАО. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. 

Колеги, моля за вашите становища. Дванадесетте писма са 

идентични с данните само за лицата, които се променят, така че ги 

подлагам на гласуване всички заедно до Районна прокуратура – 

Варна. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, получили сме писмо от 

Районна прокуратура – Стара Загора, с вх. № ЧМИ-09-4/14.03.2024 г. 

с данни за дежурните в предизборния и изборния ден на втори тур в 

кметство Искрица, община Гълъбово.  

Предлагам ви да изпратим по компетентност на ОИК – 

Гълъбово, с копие до районната прокуратура. Писмото е във 

вътрешната мрежа. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по текста на писмо, което е едно изречение: изпращаме 

по компетентност. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Докладна записка с вх. № ЦИК-09-

80/14.03.2024 г. относно изпращане на изготвени справки до 

Министерството на финансите съгласно указание ДР-1 с 

разпределение по месеци и за 2024 г. 

Съгласно указанието те следва да бъдат изпратени по 

електронната поща на отговарящия за ЦИК служител.  

Предлагам, подписани с квалифициран подпис от главния 

счетоводител, справките да бъдат изпратени на Министерството на 

финансите. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по доклада. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 
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Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Следващата докладна записка – вх. 

№ ЦИК-09-78/13.03.2024 г., е относно бюджетната процедура за 

периода 2025 г. – 2027 г., в рамките на утвърдените лимити за 

Централната избирателна комисия. Изготвената документация 

следва да бъде изпратена отново по електронен път с квалифициран 

подпис, като на хартиен носител да се изпрати декларация в 

уверение на това, че бюджетната прогноза е изпратена по 

електронен път. 

Към тази докладна записка включвам и вх. № ЦИК-09-78-

1/14.03.2024 г. – изготвена е допълнителна справка (Приложение № 

2-А). Всичките те да бъдат изпратени от главния счетоводител, 

включително декларацията на хартиен носител, отново съгласно 

указанията на Министерството на финансите. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по доклада? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с докладна записка ЦИК-09-

79/13.03.2024 г. е представен отчетът по политики и програми към 

31 декември 2023 г. Този отчет следва да бъде представен на 

председателя на Народното събрание, в Сметната палата и да се 

публикува на интернет страницата. За публикуването на интернет 

страницата следва да изпратим писмо до министъра на финансите с 

това уверение. 

Предлагам да одобрим предложението. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище? 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: С вх. № НС-22-2/08.03.2024 г. сме 

получили писмо от            В.           Ж., който през 2016-а и 2017 г. е 

бил член на секционна избирателна комисия в Кралство Норвегия. 

Тъй като той има проблем с местните власти с оглед на това, че не е 

извършвал трудова дейност на територията на България, в тази 

връзка молбата му е да изпратим писмо, в което подробно да 

обясним, че е бил член на секционна избирателна комисия. 

Изготвен е проект на писмо във вътрешната мрежа. 

Посочваме решенията, с които е назначен за съответния вид избор 

като член на секционна избирателна комисия, уточняваме 

принципните положения по отношение на образуването на секции и 

назначаването за членове на секционни избирателни комисии за 

секциите извън страната, като уточняваме, че тези лица са 

ангажирани с подготовката на изборното помещение в деня на 

произвеждането на изборите, както и при отчитането на резултатите 

от гласуването в съответната секция. 

Молбата му е писмото да бъде адресирано до него с копие до 

съответната институция в Кралство Норвегия. 

Предлагам ви да изпратим такова писмо или да уведомим, 

включително и съответната институция в Норвегия, за статута на 

член на секционна избирателна комисия. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по доклада. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Цветанка Георгиева); против – няма. 
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СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за запознаване ви докладвам 

вх. №№ МИ-22-47/14.03.2024 г. и МИ-22-46/13.03.2024 г. С един 

номер са заведени отговорите от членовете на секционна 

избирателна комисия № 440 в село Вокил, община Дулово, а вх. № е 

МИ-22-48/14.03.2024 г. 

От „Архивистика“ ЕООД сме получили писмо с вх. № ЦИК-

00-79-2/13.03.2024 г. във връзка с изпълнение на договора за 

осигуряване на достъп и възможност за извършване на дейности в 

сградата на Народното събрание и в архивохранилищата на 

Централната избирателна комисия с посочени имена.  

В тази връзка е представена докладна записка с вх. № ЦИК-

09-75/12.03.2024 г. Във връзка с изпълнение на Договор № 19 за 

извършване на архивни услуги от 2023 г., чийто срок и предмет са 

изменени с Допълнително споразумение № 1 от 24 февруари 2024 г., 

предлагам да изпратим писмо до главния секретар на Народното 

събрание, като посочим затрудненията, които имат за извършване на 

дейности в работни дни особено в пленарни, тъй като се налага да се 

ползват асансьорите, следва да се пренасят съответните чували с 

изборни книжа и материали от избори извън страната, които се 

съхраняват извън етажа на Централната избирателна комисия, за да 

може да бъдат обработвани, с молба за съдействие, съгласие за 

осигуряване на достъп до сградата на Народното събрание въз 

основа на предоставен от Централната избирателна комисия списък 

до звено НСО. 

Проектът на писмо е приложение към докладната записка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Моля да гласуваме предложението. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 
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СЕВИНЧ СОЛАКОВА: С вх. № МИ-26-10/12.03.2024 г. от 

Печатницата на БНБ сме получили писмо с приложен график за 

предаване на отпечатаните хартиени бюлетини за общинските 

избирателни комисии и общинските администрации в общините, 

където има насрочен втори тур на изборите за кметове на 17 март. 

Предлагам да изпратим писмо до Печатницата на БНБ с 

копие до министъра на финансите и министъра на вътрешните 

работи за съгласуване на така представения график. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги докладна записка с вх. № 

ЦИК-09-30-2/13.03.2024 г. е във връзка с приетото протоколно 

решение от Централната избирателна комисия за определяне на 

РОНОС ООД като доставчик на канцеларски материали.  

С докладната записка се посочва, че следва да се изпрати 

заявка съгласно списъка на необходимите офис-канцеларски 

материали, одобрен от Централната избирателна комисия, и в 

рамките на един работен ден да се извърши тази доставка. При 

доставката отговорният служител от администрацията следва да 

извърши проверка на видовете и количествата и да подпише приемо-

предавателен протокол, след което канцеларските материали следва 

да се заведат като складова наличност. 

Предлагам да одобрим изпращането на заявка за доставка с 

приложен списък на видове и количества канцеларски материали на 

РОНОС ООД, за което да възложим дейностите по изпълнението на 

ръководителя на администрацията.  
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На Ж.         П.          и              Д.            С. да възложим 

извършване на проверка на доставените видове и количества 

канцеларски материали и подписването на приемо-предавателния 

протокол. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви в моя папка 

протоколи от работата на комисията за подбор на кандидатите за 

заемане на длъжността „главен специалист-домакин“ в дирекция 

„Администрация“ на Централната избирателна комисия. 

В Протокол № 2 са посочени лицата, явили се на втория етап 

от подбора, което представляваше интервю, както и извършеното от 

комисията оценяване на явилите се кандидати след втория етап и 

класирането им съобразно получените оценки, в резултат на които, 

след проведените интервюта, комисията по подбора класира на 

първо място кандидата с посочена най-висока обща оценка. 

Предлагаме на Централната избирателна комисия да приеме 

решение за сключване на трудов договор с класирания на първо 

място кандидат, посочен в Протокол № 2 от 13 март 2024 г. от 

работата на комисията. След това да бъдат публикувани съобразно 

изискванията на процедурата за извършване на подбор протоколите 

от работата със заличените лични данни. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да се 

запознаете с протокола, който докладва госпожа Стоянова. 

Малко по-късно ще го върна за гласуване. 

Господин Ципов, заповядайте. 
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КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви с вх. №№ ЦИК-

02-12-2 и ЦИК-02-12-3-3 от 14 март писма от Комисията по правни 

въпроси и Комисията за прякото участие на гражданите и 

взаимодействието с гражданското общество с искане Централната 

избирателна комисия да изрази становище по Законопроект за 

изменение и допълнение на Закона за прякото участие на 

гражданите в държавната власт и местното самоуправление под 

съответния номер, внесен от Станислав Балабанов и група народни 

представители на 6 март. 

В моя папка от днес ще видите проекти на писма до двете 

парламентарни комисии, в които изразяваме нашето становище. 

Докладвам го за запознаване. 

Докладвам ви с вх. № МИ-14-6/12.03.2024 г. писмо от община 

Тервел, с което искат да им дадем разрешение за отваряне на 

запечатано помещение в община Тервел във връзка с подлежащи на 

архивирани книжа в „Държавен архив“ – Добрич. 

В моя папка от днес ще видите проект на писмо до община 

Тервел, с което обясняваме какъв е редът. 

Моля да го подложите на гласуване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № МИ-15-7-

5/13.03.2024 г. С този вх. номер Общинската избирателна комисия 

във Враца ни е изпратила препис от Решение № 274-МИ от 13 март 

на ОИК – Враца, за предсрочно прекратяване пълномощията на 

общински съветник – докладвам го за сведение. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

продължаваме с точка седма от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРЕДЛОЖЕНИЕ ДО 

ПРЕЗИДЕНТА НА РЕПУБЛИКАТА ЗА НАСРОЧВАНЕ НА НОВ 

ИЗБОР В КМЕТСТВО ФАКИЯ, ОБЩИНА СРЕДЕЦ. 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви постъпила 

преписка от ОИК – Средец, с която колегите ни уведомят, че с 

Решение № 2658 от 6 март на Върховния административен съд е 

отменено Решение № 123 от 5 ноември на Общинската избирателна 

комисия, с което ОИК – Средец, са обявили за избран кмет на 

кметство Факия, община Средец и изборът е обявен за 

недействителен, по същество са прекратени правомощията на кмета 

на кметство Факия. Няма да коментирам, че става въпрос за грешка в 

правното основание при уведомяване за решението, но преценката е 

на Централната избирателна комисия. 

Предлагам ви проект на решение относно предложение до 

президента на републиката за насрочване на нов избор за кмет на 

кметство Факия предвид законовото основание на чл. 465, т. 5 от 

Изборния кодекс и чл. 466, ал. 1.  

Предлагам ви да гласуваме предложение до президента на 

Република България за насрочване на нов избор – колегите от ОИК, 

са посочили основание за частичен избор, но това не влияе по мое 

мнение, освен ако има и други мнения, тъй като решението е за 

уведомяване на ЦИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 
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Решението е № 3020-МИ/14.03.2024 г. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Предлагам да гласуваме писмо до 

президента, с което да изпратим заверено копие на решението на 

Централната избирателна комисия, което приехме, и Решение 

№ 2658 на Върховния административен съд, както и справка от 

електронната страница на ГД ГРАО. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Връщаме се в точка втора: Проекти на решения относно 

промени в състави на ОИК. 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, по електронната поща на 

Централната избирателна комисия с вх. № МИ-10-20/12.03.2024 г. е 

постъпило заявление от областен координатор на ПП ГЕРБ, става 

въпрос за квотата от ГЕРБ-СДС, такива са и пълномощията на 

упълномощения представител, във връзка с постъпили заявления от 

ОИК – Брусарци, област Монтана за отказ да са членове на ОИК 

лицата Габриела Илиева Димитрова-Николова и Елизабета 

Стефанова Ценкова. Както казах, същите са постъпили и в оригинал, 

като Габриела Николова е председател, а госпожа Елизабета 

Ценкова е член на ОИК – Брусарци. 

Предвид постъпилите заявления ви предлагам да приемем 

решение, с което да освободим Габриела Илиева Димитрова-

Николова и Елизабета Стефанова Ценкова със съответните ЕГН-та 

като председател и член на ОИК – Брусарци. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. Няма. 

Моля, процедура по гласуване. 
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Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 3021-МИ/14.03.2024 г. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, не предлагам да изпратим 

писмо до политическата сила за попълване състава на ОИК – 

Брусарци, тъй като има уведомяване в работен порядък, че ще 

постъпят предложения за попълване на състава. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Георгиев, 

заповядайте в точка пета: Искания за изплащане възнаграждения на 

общински избирателни комисии. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам преписка с вх. № МИ-

27-72 с индекси от 1 до 7 от 16 февруари 2024 г. първоначално и с 

уточняващо писмо от 27 февруари 2024 г. от ОИК – Червен бряг, с 

искане за изплащане на възнаграждения за проведено заседание през 

месец февруари и дадени общо 6 дежурства през месеците януари и 

февруари 2024 г. Исканата сума е в размер на 1702,40 лв.  

Предлагам да бъде одобрено искането. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви искане за 

изплащане на възнаграждение от ОИК – Варна – гледам, че 

утвърденият ред в ЦИК не се спазва, очевидно, от колегите. 
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Искането е с вх. № МИ-27-85/23.02.2024 г. и като докладчик съм го 

получила, написала съм резолюцията на 26 февруари. 

Искането за изплащане на възнаграждение е за дежурства, 

дадени на 14-и и 15 февруари от председател и член, и на 

16 февруари е проведено заседание, на което са присъствали 

председател, трима зам.-председатели, секретар и 18 членове. 

Общата сума ведно с осигурителните вноски е в размер 

на 1871,95 лв. 

Предлагам с протоколно решение да одобрим изплащане на 

възнаграждение на ОИК – Варна. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № МИ-27-100/05.03.2024 г. е 

постъпило искане за изплащане на възнаграждение от ОИК – Червен 

бряг. Става въпрос за едно заседание, проведено на 28 февруари, на 

което е освободен един от избраните съветници и е заменен със 

следващия от листата, както и за три дежурства. 

Общата сума, която е поискана като изплащане, е 1243,55 лв. 

ведно с осигурителните вноски. Имаме контролен лист, както и 

пълна документация. Подобно на вече веднъж разглеждан казус 

получили са и са събрали документи по искане на Комисията за 

противодействие на корупцията – общинската комисия имам 

предвид, и са разгледали кой какъв трудов договор има и с какво 

възнаграждение. Веднъж обсъждахме подобно нещо – това е едното 

им дежурство. 

Предлагам да одобрим изплащането на поисканата сума. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по 

предложението на господин Димитров има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Госпожо Стоянова, заповядайте в тази точка. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви постъпило 

искане за изплащане на възнаграждение с вх. № МИ-27-

99/05.03.2024 г. от ОИК – Бургас. Към искането е приложена 

справка за дадени дежурства през месец февруари.  

Искането е за изплащане на 21 броя дежурства, дадени през 

месец февруари, повечето от които са положени от един член на 

комисията и само в датите, в които колегите са участвали на 

съдебното заседание във връзка с делото по оспорване на изборните 

резултати за общински съветници, са няколко от членовете на 

комисията. 

Представена е счетоводна справка, както и контролен лист с 

изразено становище за законосъобразност относно поемането на 

задължение в размер на 2 234,40 лв. ведно с осигурителните вноски. 

Предлагам да бъде одобрено изплащането на 

възнагражденията в този им размер. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 
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Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия и насрочвам 

следващото заседание за утре, 15 март 2024 г., от 11,00 ч.  

Благодаря ви. 

 

(Закрито в 17,30 ч.) 

 

 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 


